
Verslag ALV van Energie Coöperatie Noordseveld                        

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- -- 

Donderdag 12 september 2024, De Brinkhof, Norg, 19.30. 

Afwezig met kennisgeving: Wietze de Wind, Clemens Kester, Nelly Nieuwenhuizen, Vincent Vroom, Sietze de Jong, 

Jan van Dijk, Tjitske Kind, Ada Laverman, Hans Barelds, Bouke van de Velde en Feiko van de Velde (2x) 

Aanwezig:  Bestuur, (m.u.v. Herman Cock),en  Henk Schaddenhorst, Wim Stroetinga, Bart Bernson, Erik van den Berg, 

Feliz Goos, Reinier Bruil, Jeroen Niezen, Anne Doornbos, Ingrid Delleman, Gerrit Nijboer en Jan H. de Boer . 

Agenda: Notulen ALV 11 april 2024, Stand van zaken HALO, Jaarstukken ECN 2023 en Werkgroepen 

1) De voorzitter opent de vergadering en de agenda wordt goedgekeurd.  

2) De notulen van ALV 11 april 2024 worden goedgekeurd en vastgesteld. 

3) De Stand van Zaken HALO wordt inhoudelijk en financieel toegelicht door Klaas 

Dolsma en Huib de Langen.  

A) Klaas schetst in woord en beeld is “het blokje ellende”, d.w.z. a) de kabeldiefstal, 

b) de stormschade, c) de verzekeringssituatie en d) de beveiliging. De zaken 

betreffen de verzekering die niet lijkt te dekken wat de diefstal betreft (steeds 

lastiger voorwaarden) maar wél dekking geeft voor stormschade (excl. eigen 

risico).  Het wordt daarmee bijzonder moeilijk en duur een park volledig te 

verzekeren. Inmiddels zijn we overgestapt naar de iets gunstiger verzekeraar 

Achmea. Er zijn camera’s (vier op één mast) geplaatst, niet de dure Bauwatch die 

NAM wél heeft, en er waren al maatregelen genomen diefstal te ontmoedigen. 

De kabelgoten zijn door leden afgedekt, de kabels vastgezet en er is ‘NATO’ 

mesjesdraad om het park gelegd. Er is duidelijk productieverlies en Equans is en 

wordt benaderd voor diverse gebreken bij installatie, reparatiesnelheid en 

oxidatie connectoren. Op 13 september is een gesprek geagendeerd hierover met 

Klaas en Huib.  

B) Huib licht de financiële consequenties toe. De geaccumuleerde kosten voor 

herstel, tijdelijke en structurele beveiliging betreffen €121.663, excl. verlies van 

productie. Wél is er een toezegging van NAM om bij te dragen en inmiddels is de 

helft, c.q. €25.000 uitgekeerd. De getallen waren voorafgaand aan ALV aan alle 

leden verstuurd, met (Erik van den Berg) kleine onduidelijkheden over 

schematisch overzicht en BTW. Dat wordt nog rechtgezet. ALV wordt gevraagd 

een lening van ECN aan HALO goed te keuren. 

C) De voorzitter sluit af met zijn interpretatie dat we nu het “best beveiligde park 

van Nederland“ hebben en gaat over naar punt 4 van de agenda. 



4) De kascommissie (Wim Stroetinga en Henk Schaddenhorst) rapporteert over de 

definitieve Jaarrekening 2023. Zij bevinden het overzicht juist en volledig. Er zijn wat 

vragen over donaties aan Kleding-en Voedselbank en status van budgettering van 

Energieke Buurten. De gelden voor Energieke Buurten worden apart gezet, met de 

suggestie om (zeker de reserve) buiten ons overzicht te houden en onder te brengen 

bij gemeente in ‘rekening courant’. Het projectbureau, géén stichting of 

vennootschap) bepaalt de bestedingen. De verwarring is ontstaan door de 

presentatie van ons accountants-bureau triacc die alle verzamelde ins en out 

presenteert. Op vraag van Erik of we lenen om te doneren wordt gesteld dat donatie 

al toegezegd en uitgekeerd was in 2023. Er wordt decharge aan bestuur verleend, 

ingestemd met lening €25.000 en kascommissie bedankt en nieuw lid (Erik van den 

Berg) als nieuw lid voor Henk Schaddenhorst geïnstalleerd. (bij de rondvraag) 

5) Het overzicht van mogelijke werkgroepen wordt onder de aandacht gebracht (al 

gecommuniceerd) en oproep gedaan zich aan te melden. Kleine verschuivingen 

worden aangebracht met Martien en Jeroen bij Visie en nieuwe werkgroep 

“Energieke Buurten”, vooral Scanners. Rond de werkgroep Getallen/Data wordt 

gevraagd door Reinier of er meer duidelijkheid kan komen over wat er gevraagd 

wordt en welke partijen betrokken of geconsulteerd kunnen worden. (Energie 

Samen/HierOpgewekt etc.) 

6) In Rondvraag komt Kascommissie (zie hiervoor), Zuidvelde en VanOns aan de orde. 

Over Zuidvelde valt (nog) niets nieuws te melden bij trage voortgang vanuit 

Gemeente. De al dan niet geautomatiseerde administratie, informatie, 

klachtenregeling en benaderbaarheid bij Energiebedrijf VanOns wordt door Feliz 

gekwalificeerd als “dikke bende” (drie vijven). Bestuur neemt dit ter harte en kaart dit 

aan, ook bij de KEI, en neemt zich voor dit via uitnodiging aan directie Energie 

VanOns later aan de orde te laten komen. Terugleveringsvergoeding worden vaak 

pas duidelijk bij particulieren eindejaarsverrekening en HALO hanteert eigen 

systematiek in lagere contract/prijsafspraak. 

 

De voorzitter bedankt de leden, en sluit af om 20.30                         vervangend secr.notulist Richard 

 


